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Protokół Nr 27/2020

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim w dniu 8 grudnia 2020r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.
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W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie':

1.

2.

3.

4.

5.

Barbara Szlezer - Przewodnicząca;
Leszek Kąkol - Z-ca Przewodniczącej ;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;
Mariola Mosiądz - Śmigiel - Członek.

l oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -
Tumanik;

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Barbara Szlezer, która po powitaniu
zebranych zaproponowała następujący jego porządek:

1.
2.

3.
4.
5.
6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za
osiągnięte wyniki sportowe;
Informacja w sprawie projektu budżetu w oświacie na 2021r.;
Opracowanie planu pracy Komisj i na 2021 r. ;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła projekt uchwały
dot. wyróżnień i nagród dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. Powiedziała, że
proponuje się zmianę polegająca na tym, aby tytuł sportowca roku przyznawać w kategorii
zarówno juniora jak i seniora. Kolejna zmiana obejmuje zapis, że sportowiec roku otrzyma
statuetkę oraz nagrodę pieniężną lub rzeczową, ponadto proponuje się przyznanie tytułu
sportowca roku w kategorii junior i senior. Uszczeg«'łowiono również zapis dotyczący liczby
radnych, którzy mogą składać wniosek o przyznanie nagród i wyróżnień , proponuje się, aby
takie uprawnienia posiadało co najmniej trzech radnych. Przypomniała, że Komisja Oświaty
wnioskowała uprzednio również o zmianę tzw. widełek kwot nagród, bo zwykle nagrody są
przyznawane w kwocie niższej niż maksymalne kwoty wskazane w uchwale. Jednak proponuje
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się pozostawienie tych widełek, bo być może w następnych latach będą wykorzystane także te
wyższe kwoty nagród pieniężnych.
Pan Kąkol zapytał, jakimi środkami dysponuje się obecnie na przyznanie nagród. Kierownik
Referatu Irg odpowiedziała że jest to kwota 12tys.zł. Zdaniem Pana Kąkola przy tej kwocie
zaproponowane widełki są za bardzo rozbudowane. Pani Szlezer również wskazała, że widełki
powinny być raczej urealnione, bo chyba nikt nie dostał jeszcze nagrody w wysokości 5tys.zł.
Kierownik Referatu Irg zasugerowała jednak pozostawienie tych widełek, być może w latach
nast«;pnych środki na nagrody i wyróżnienia będą większe.
Pan Kąkol zapytai czy w związku z pandemia w planach jest organizacja balu sportowca.
Kierownik Referatu Irg odpowiedziała, że za organizację odpowiada Centrum Sportu i
Rekreacji, nie jest w stanie obecnie odpowiedzieć na to pytanie.
Kierownik Referatu Irg dodała, że kolejna zaproponowana zmiana wskazuje, że kandydatów
do przyznania nagród i wyróżnień mogą wnioskować także właściwe związki sportowe.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji informację w
sprawie projektu budżetu w dziale oświaty na 2021r. Poinformowal że budżet został bardzo
ograniczony w stosunku do projektu przedstawionego przez ZOOS. W budżetach szkół została
zdjęta kwota l05tys.zł. z wydatków rzeczowych i kwota l.398.l34zł. z wynagrodzeń
nauczycieli. W przedszkolach natomiast ograniczono wydatki rzeczowe o 14tys.zł., a
wynagrodzenia o kwot«; 358.566zł. (projekt budżetu oświaty na 2021r. stanowi załącznik do
niniejszego protokołu). Podsumował, że rok 2020 w oświacie uda się zamknąć bez poszukiwań
pieniędzy pochodzących z zewnętrznych źródeł. W 2021r. zdjęto z wynagrodzeń kwotę
1.756.000 zł., w związku z czym środków na prowadzenie oświaty w tym roku nie wystarczy,
tym bardziej że nie będzie już oszczędności ze strajku nauczycieli, a ZUS prawdopodobnie nie
udzieli zwolnienia z odprowadzania składek. Dodał, że z szacunkowych wyliczeń wynika, że
już w miesiącu październiku zabraknie środków na wynagrodzenia.

Pani Szlezer zapytała o ograniczenia wydatków rzeczowych w oddziałach przedszkolnych na
terenie miejskim i wiejskim, takie ograniczenia są na wsi a w mieście ich nie ma, z czego to
wynika. Dyrektor ZOOS odpowiedziai że w oddziałach przedszkolnych w Zalesiu, Wiśniewie
i Zbożu zostało zdjęte 14tys zł., jeśli się szuka środków, to zdejmuje się tam, gdzie jakiegoś
wydatku można nie zrealizować. W pierwszej kolejności cięcia robi się na wydatkach
rzeczowych, %czne kwoty zdjęte w wydatkach rzeczowych wynoszą ll9800zł oraz
dodatkowo kwota zdjęta z dołożenia 118 200zł. Ponadto przypomnial że z wynagrodzeń zdj ęto
w przedszkolach ponad 3 58tys zł oraz ponad 1 mln 398 tys.zł w szkołach. Pani Szlezer zapytała
o ograniczenia na wynagrodzeniach. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że co dwa miesiące
analizowane są wydatki na wynagrodzenia, zdjęcie środków z wynagrodzeń jest
postępowaniem niebezpiecznym, na pewno zabraknie w 2021r. środków na ten cel. Pani
Miczko zapytała, jakie są obecnie oszczędności w szkołach na czas ich zamknięcia, w zakresie
mediów np. ogrzewania, wody. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że takie zestawienie jest
przygotowywane zawsze na koniec roku. Nadmienił, że pewnie jakieś oszczędności będą, ale
nie we wszystkich szkołach, ze względu na kwestie techniczne
Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
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Ad.4. Komisja opracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plan pracy na 2021r.
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Ad.5.Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu listopadzie br.

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pani Szlezer nawiązała do pisemnej odpowiedzi Komendy Powiatowej Policji na wniosek
Komisji w sprawie zwiększenia liczby patroli we wskazanych we wniosku miejscach
(odpowiedź na wniosek stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Przypomniała, że KPP
zasugerowała zainstalowanie monitoringu w newralgicznych punktach miasta. Pani Miczko
poinformowała, że temat możliwości zainstalowania monitoringu był poruszany wielokrotnie,
ale nigdy nie wygospodarowano środków na ten cel.
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca zakończyła posiedzenie.
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Z-ca Przewodniczącej Komisji
Leszek Kąkol
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